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Sayın Bakanım, 
Sayın Başkan, 
Meclisimizin Değerli Üyeleri, 
Meclisimizin Saygıdeğer Onur Üyeleri,  
Değerli Misafirler ve 
Kıymetli Medya Mensupları, 
 
Temmuz ayı meclis toplantımızda görüşlerimi sizlerle 
paylaşmadan önce hepinizi şahsım ve Yönetim Kurulumuz 
adına saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 
 
Gümrük ve Ticaret Bakanımız Sayın Hayati Yazıcı, 
“Sanayimizin Rekabet Gücü Açısından Ticaret Hayatımız ile 
Ekonomimizdeki Son Gelişmeler” konulu bu ayki meclis 
toplantımıza katılarak bizleri onurlandırdınız, zat-ı âlinize 
teşekkür ediyorum.  
 
Sayın Bakanım, üç yıl önce de yine bir Ramazan ayında sizi 
ağırlamıştık. Kurumsal olarak bakanlığınıza bağlı olmamız 
sürekli diyalog ve işbirliğini gerektirmektedir. Bugün çalışma 
arkadaşlarınızdan oluşan geniş bir katılımla bugün aramızda 
olmanız bunu göstermektedir.  
 
Bu vesileyle size ve değerli çalışma arkadaşlarınıza; her zaman 
bizden birisi gibi içimizde olduğunuzu vurgulayarak “evinize 
hoş geldiniz” diyorum.   
 
Sayın Başkan ve Değerli Meclis Üyeleri, 
 
Ülkemizde huzur ve güven ortamında, farklılıklarımızı 
zenginlik olarak gören bir anlayış eşliğinde; sevgi, merhamet 
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ve paylaşmanın verdiği güzellikle birlikte Ramazan ayının 
sonuna yaklaşmış bulunuyoruz. 

Dostluğun ve kardeşliğin pekiştirildiği bu ayda Ramazan’ın 
erdemini İslam âleminde eşine az rastlanır bir coşkuyla 
yaşarken bunun kıymetini çok iyi bilmemiz gerektiğini burada 
özellikle ifade etmek istiyorum.  

Bu anlayış ve düşünce eşliğinde tüm İslam Âleminin, ülkemiz 
insanlarının ve sizlerin yaklaşmakta olan Ramazan Bayramı’nı 
şimdiden tebrik ediyorum. 

 

Ramazan ayını önemli kılan etkenlerden biri olan ve İslam 
Âleminin manevi değeri en yüksek gecesi olan Kadir Gecesi’ni 
de bu gece idrak edecek olmamız, bugünkü Meclis 
toplantımızı bizler açısından daha da anlamlı kılmaktadır. Bu 
vesile ile Kadir Gecesinin hepimiz için hayırlara vesile olmasını 
diliyorum. 

 

Gelecek ay ilk defa halkoyuyla ülkemizde cumhurbaşkanlığı 
seçimi gerçekleştirilecek. Bu seçimin doğrudan halkın 
tercihiyle yapılacak olmasını çok önemli ve anlamlı buluyoruz. 

Öte yandan içinde bulunduğumuz kaos coğrafyasında bu 
seçim sürecinin demokratik bir ortamda büyük bir toplumsal 
olgunlukla gerçekleştiriliyor olması memnuniyet vericidir. Bu 
düşünceler eşliğinde, seçimi müteakip ortaya çıkacak sonucun 
herkes tarafından aynı olgunlukla kabul edileceğine 
inanıyoruz.  
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Sayın Başkan ve Değerli Meclis Üyeleri, 

 
Ana gündem maddemizle ilgili düşüncelerimi sizlerle 
paylaşmadan önce ülkemizin ve dünyanın gündemindeki bazı 
konulara kısaca değinmek istiyorum. 

 

Geçen ayki meclis toplantımızda ağırlıklı olarak Ortadoğu’daki 
son gelimeler ve bunların doğurduğu riskler ele alınmıştı. Irak 
ve Suriye başta olmak üzere çok sayıda ülkede yaşanan 
insanlık dramı şimdi de Filistin’de yaşanıyor. Bu gelişmeyle 
beraber giderek artan riskler, bölgeyi büyük bir çatışmanın 
içine atma potansiyelini taşımaktadır. 

Her gün onlarca masum insanın hayatını kaybettiği 
Filistin’deki acı tablo karşısında dünyanın büyük bir 
bölümünün bu çağa ve insani değerlere yakışmayacak şekilde 
sergilediği sessizlik karşısında, vicdan sahibi insanların 
yüreğinin yandığı bir dönemden geçiyoruz.  

 

Filistin’de yaşanmakta olan büyük insani acı ve trajedi bir an 
önce sona ermediği takdirde Irak’tan Yemen'e, Suriye'den 
Libya'ya, Filistin'den Afganistan'a, Ukrayna'dan Somali'ye 
kadar uzanan hat üzerindeki şiddet sarmalının maalesef daha 
da büyüyeceğini burada üzülerek ifade etmek istiyorum. 

 

İşte bu noktada, Ukrayna’da bir sivil uçağın düşürülmesi ve 
çok sayıda insanın hayatını kaybetmesi, bu tehlikeli dönemde 
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aklın sınırlarının daha fazla zorlanmadan sağduyuyla hareket 
etmenin önemini bir kere daha ortaya koymuştur.  

Filistin’de uygulanan orantısız güç nedeniyle İsrail’e tepki 
göstermek vicdan sahibi her insanın en doğal hakkıdır. 
Yüzlerce çocuğun ve masum insanın ölümü karşısında ticari, 
siyasi ve maddi kaygılar bir kenara bırakılarak sadece insani 
değerlerle hareket edilmelidir.  

Bu şiddet karşısında tepki göstermek doğal bir hak olarak 
görülürken; tepkiler, uygulanan şiddette sorumluluğu 
olmayan, şiddet politikasını tasvip etmeyen masum insanları 
asla hedef almamalıdır. 

İstanbul Sanayi Odası olarak, dünya ve bölge barışını daha 
fazla tehlikeye atmadan diplomasi ve siyasetin tüm 
mekanizmaları kullanılarak ateşkesin bir an önce sağlanması 
ve Gazze’ye insani yardımın acilen ulaşması için herkesi 
sorumlu davranmaya davet ediyoruz. 

 

Sayın Başkan ve Değerli Meclis Üyeleri, 
 

2014 yılının ilk yarısını geride bıraktığımız bugünlerde dünya 
ekonomisinin gelişimine baktığımızda, her ne kadar iyileşme 
süreci devam ediyor olsa da büyümenin zayıf ve dalgalı bir 
seyir izlemekte olduğunu görüyoruz.  
 
FED parasal genişlemeden çıkışını geciktirerek, Avrupa 

Merkez Bankası ise parasal desteğini daha da 

belirginleştirerek global ekonomideki iyileşmeye destek 

olmaya çalışıyor. Özetle, dünya ekonomisinde kalıcı çözümler 

ve yapısal değişimlerin yeteri kadar gerçekleştirilememesi 
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nedeniyle dünya ekonomisinin kaderi merkez bankalarının 

gölgesinde çizilmeye devam ediyor. 

 

Dünya ekonomisindeki belirsizliklerin yeterince ortadan 

kalkmadığı ve çevremizdeki risklerin arttığı bir ortamda 

Türkiye ekonomisi yılın ilk yarısı itibarıyla görece olumlu bir 

görünüm sergiliyor.  

Ekonomi ilk çeyrekte yüzde 4.3 büyüyerek yıla güçlü bir 

başlangıç yaparken, Türkiye ekonomisinde “iç talepten dış 

talebe doğru” şeklinde özetlenebilecek bir yeniden 

dengelenme süreci yaşanıyor. 

 

İhracat artışları nispeten kuvvetli seyrederken, ithalat 

beklendiği gibi daralıyor, cari açığın ana belirleyeni olan dış 

ticaret açığının olumlu katkısıyla da cari açıktaki düşüş 

sürüyor. Mayıs ayında neredeyse hedefin iki katına çıkan 

enflasyonun Haziran ayı itibarıyla gerilemeye başladığını 

görüyoruz. 

 

Sanayi üretiminde ise nispi bir yavaşlama eğilimi var. Ocak-

Mayıs döneminde yüzde 4.7’lik bir artış yaşansa da Nisan ve 

Mayıs aylık değişimleri, ikinci çeyrekte sanayi üretimimizin 

hafifte olsa ivme kaybettiğine işaret ediyor. Özellikle sermaye 

malı üretimindeki yüzde 5.7’lik düşüş oldukça dikkat çekici. 

Yine sermaye malı üretimin son bir yılın en düşük düzeyine 

gerilemiş olması, önümüzdeki aylarda yatırımlar açısından 

olumsuz bir tablo ortaya koymaktadır. 
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Yılın ilk yarısı için biriken veriler ve ikinci yarıya ilişkin 
beklentiler ışığında, 2014 yılı için yüzde 3,5 civarında bir 
büyüme tahmini yapmak makul gözükmektedir. Yılbaşında 
yüzde 2’ler seviyesinde olan büyüme tahminlerinin yukarı 
yönlü revize edilmiş olması, hiç şüphesiz ekonomimiz adına 
olumlu bir gelişmedir. 
 
Ancak cari açığın daralma eğilimine rağmen halen yüksek 
seviyede olması, enflasyonun beklenen hızda 
geriletilememesi, işsizliğin yüzde 9-10 bandında takılıp 
kalması gibi göstergeler büyümenin “kalite” sorununun 
ortadan kalkmadığını göstermektedir. 
 
Bu yılın sonuna doğru FED’in faiz arttırma takviminin 
netleşme olasılığı, Avrupa’daki toparlanmayı etkileyebilecek 
olası gelişmeler ve gerek iç gerekse dış siyasi belirsizlikler yılın 
ikinci yarısında Türkiye ekonomisinin önündeki temel risk 
unsurları olarak dikkatle takip edilmelidir. 
 

Sayın Bakanım, Sayın Başkan ve Değerli Meclis Üyeleri, 
 

Dünya ekonomisindeki gelişmeler eşliğinde ekonomimizdeki 
gelişmelere bu şekilde baktıktan sonra bu bağlamda çok 
önemli gördüğümüz bir hususa değinmek istiyorum.  

Yeni bir ekonomik ivmeye ihtiyaç duyduğumuz dönemdeyiz. 
Bu konuda sanayimizin ve sanayicilerimizin, geçmişte olduğu 
gibi önümüzdeki dönemde de önemli roller üstleneceğine 
inanıyoruz.  
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Bunu ifade ederken geçmişten bugüne özlemi duyulan ama 
bir türlü arzu edilen ölçüde gerçekleştirilemeyen sanayinin 
üniversiteyle bütünleşmesi yeni ekonomik ivme için bir an 
önce hayata geçirilmelidir.  

İşte bu anlayıştan hareketle; İstanbul Sanayi Odası olarak, 
İstanbul’daki beş köklü devlet üniversitesiyle nitelikli, gerçekçi 
ve sonuca ulaşabilen bir işbirliğinin oluşturulması için 
harekete geçmiş bulunuyoruz.  

Bu çabamızın sadece İstanbul’daki sanayimiz ve 
sanayicilerimize yönelik olmadığını, İstanbul Sanayi Odası’yla 
beş köklü devlet üniversitesi arasında oluşturulacak modelin, 
ülkemiz genelindeki sanayicilerimiz ve odalarımız için örnek 
bir model olmasının gayreti içinde olduğumuzu burada 
özellikle ifade etmek istiyorum.  

 
Sayın Bakanım,  
 
İstanbul Sanayi Odası olarak, sanayimizin ve sanayicilerimizin 
bakanlığınızı ilgilendiren konularda yaşadığı sorunları ve bu 
sorunlara yönelik çözüm beklentilerimizi şimdi sizinle 
paylaşmak istiyorum. 

 

2012 yılında yürürlüğe giren Türk Ticaret Kanunu; ticaret 
hayatımıza önemli bulduğumuz çok sayıda yenilikler getirdi.  
Bu yenilikler esas olarak; kurumsallık, şeffaflık ve yeni 
teknolojik gelişmelerden yararlanma amacını taşıyor.  
 
Bu amaç doğrultusunda sanayicilerimizle birlikte sorumluluk 
sahibi tüm kesimlerin daha fazla çaba sarf etmesi gerektiğine 
inanıyoruz. 
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Türk Ticaret Kanunu’nun getirdiği yeniliklerin amacına 
ulaşabilmesi için bir hususa daha dikkat çekmek istiyorum: O 
da hukukun üstünlüğünün her alanda tesis edilmesidir. 
 
Aynı zamanda hukukçu kimliğine de sahip olan sayın 
bakanımızın, “en kıymetli varlık insan, en üstün güç hukuk ve 
adalettir” sözlerini son derece değerli buluyoruz. Öyle ki, 
insan odaklı ve güçlü bir hukuk sistemine sahip olmak, 
gelişmiş bir ülke ve global bir oyuncu olmanın en başta gelen 
kriteridir.  
 
Şimdi, kapsamlı NACE sisteminin sanayimiz açısından taşıdığı 
öneme dikkat çekmek istiyorum: Türkiye genelinde NACE 
kodlarının belirlendiği süreç içerisinde Gümrük ve Ticaret 
Bakanlığımızın büyük desteği olmuştur. Çok kapsamlı olan 
NACE sistemi çalışmasında bakanlığımız sayesinde ortak bir 
kod sistemi geliştirilmiş ve sanayimiz adına önemli bir iş 
ortaya çıkarılmıştır.  
 
İSO olarak biz, üyelerimizden bu konuda bazı sıkıntılar 
yaşadıklarına dair bilgiler almaktayız. Firmaların beklentileri 
doğrultusunda NACE sistemine ve gruplamalara yönelik 
revizyon çalışmalarını bakanlığımızla birlikte gerçekleştirmek 
konusunda üzerimize düşen görevi yapacağımızdan hiç 
kuşkunuz olmasın.  
 
Ayrıca, bu çalışma sayesinde ilgili birçok tarafın 
faydalanabileceği bir veri bankası oluşmuştur. Bakanlığımız 
öncülüğünde, Maliye, SGK, Bilim, Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı 
ve TOBB’un, dolayısıyla Odaların kendilerindeki bilgileri tüm 
bu tarafların kullanımına olanak sağlayacak şekilde 
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yapılandırması ve bir ortak veri tabanına geçilmesi çok yararlı 
olacaktır. 
 
Böylece, kurumlar arasında iş birliğinin gelişeceğini ve daha 
güzel çalışmalara imza atılabileceğini düşünüyoruz. 
 

İstanbul gümrüklerinde yaşanan sıkışıklık sanayicilerimizi 
zorlamaktadır. Dolayısıyla limanlardaki ve gümrüklerdeki 
yığılmaya çözüm olacağı düşünülen Halkalı gümrüğünün 
Çatalca’ya taşınması konusu bizi yakından ilgilendiriyor. 
Çatalca gümrüğüyle ilgili projeyi çok olumlu buluyor ve bu 
önemli projenin en kısa zamanda sonuçlandırılmasını arzu 
ediyoruz. 

Sanayicilerimizin gümrüklerde yaşadığı bir başka önemli sorun 
ihracatçılarımız için ilave maliyete yol açan fazla mesai 
ücretidir.  

Onay işlemlerinin çok yavaş ilerlemesi, bilgi işlem sisteminde 
yaşanan aksaklıklar gibi sebepler sonucunda sanayicilerimiz 
fazla mesai ödemek zorunda kalmaktadır. Gümrük 
işlemlerinin hızlandırılması ve fazla mesai nedeniyle oluşan ek 
maliyetlerin en aza indirgenmesinin sanayicilerimize rekabet 
gücü kazandıracağını düşünüyoruz.  

 

Ayrıca yeni başlayan “Yetkilendirilmiş Yükümlü” 
uygulamasının yürürlüğe konması bu sorunun çözümü 
yönünde sevindirici bir gelişmedir. Ancak bu uygulamanın 
koşullarındaki ağırlığı göz önünde bulundurarak 
gümrüklerdeki yığılmaların önüne kısa vadede geçebilmek 
adına daha fazla sayıda firmanın işlemlerini kolaylıkla 
yapabilmesi için pastperformans uygulaması da bir alternatif 
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olarak düşünülmelidir. Firmalara güvene dayalı bir sistem 
kurularak bu sıkışıklığın önüne geçilebilir. 

 

Gümrükler, diğer ülkelerden gelen mallar karşısında 
sanayimizin haksız rekabete uğramaması, zarar görmemesi 
açısından en önemli bariyerdir. Ancak başta Uzak Doğu’dan 
gelenler olmak üzere, standart dışı ürünlerin ithalatında 
gümrüklerimizde daha sıkı denetim uygulanması gereklidir. 
Bu noktada bu tür hassas ürünlerin yurtiçine girişlerinin başta 
TSE olmak üzere ilgili tüm kurumların işbirliğiyle daha caydırıcı 
bir şekilde yapılmasının sağlıklı olacağını değerlendiriyoruz.   

 

Gümrük Kanunu’nda yapılan değişiklikle 2010 yılından 
itibaren gümrük müşavirleri asgari ücret tarifesi uygulaması 
başlatılmıştır. Ancak, söz konusu uygulama, ara mal ve 
sermaye malı ithal eden firmalarımıza ilave maliyet yükü 
getiriyor ve rekabet güçlerini olumsuz etkiliyor.  

Sanayimizin rekabet gücünü korumak amacıyla, gümrük 
müşavirleri asgari ücret uygulamasının  kaldırılmasını ve 
ücretlerin daha önce olduğu gibi serbest piyasa koşullarında 
belirlenmesinin uygun olacağını düşünüyoruz.    

Tüketicinin Korunması Hakkında Kanun Mayıs 2014 tarihinde 
yürürlüğe girmiştir. Yeni Kanun yürürlükten kaldırılan Kanuna 
göre birçok alanda daha detaylı yeni düzenlemeler ve 
yaptırımlar öngörmektedir.  

Ancak, getirdiği ek yükümlülükler ve maliyetler nedeniyle 
sanayicimizin rekabet gücü ile doğrudan ilişkili olan bir hususa 
değinmek istiyorum. 
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Kanun ile getirilen düzenlemelerin piyasayı kilitlememesi, alış 
verişi engellememesi için piyasa gözetim denetiminin etkin 
olarak uygulanması gerekmektedir. Aksi takdirde yeni Kanun 
tüketicinin korunmasına değil, kayıt dışı/merdiven altı 
ekonominin daha da gelişmesine hizmet edecektir.  

 

Sayın Başkan ve Değerli Meclis Üyeleri, 

İstanbul Sanayi Odası olarak Türk sanayisinin fotoğrafını 

çekerek sonuçlarını kamuoyuna duyurmaya devam ediyoruz. 

Geçen ay “Türkiye’nin 500 Büyük Sanayi Kuruluşu” 

araştırmasını yayınlamıştık. Bu çalışmanın ardından 

“Türkiye’nin İkinci 500 Büyük Sanayi Kuruluşu” araştırması 

sonuçlarını da dün kamuoyunun dikkatine sunmuş 

bulunuyoruz. 

Her yıl olduğu gibi, araştırmamızın sonuçlarını siz değerli 

meclis üyelerimiz ile de paylaşacağız. 

 

Nispeten daha küçük ölçekli kuruluşların aynası niteliğinde 

olan “Türkiye’nin İkinci 500 Büyük Sanayi Kuruluşu” 

araştırmasının 2013 yılı sonuçlarına baktığımızda, Türkiye’nin 

geleceğine yön verecek olan bugünün küçük ve orta boy 

şirketlerinin yeniliğe açık, esnek, daha farklı ve değişimleri 

daha hızlı yapma noktasında iyi bir performans sergilediklerini 

söyleyebiliyoruz. 

Geçen ay açıkladığımız Birinci 500 verileri ile 

karşılaştırdığımızda bu şirketlerimizin özellikle teknoloji 

geliştirmede daha önde oldukları anlaşılıyor.  
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Yine ihracatlarına baktığımızda İkinci 500 Büyük şirketin hem 

Türkiye’nin ve hem de Birinci 500 Büyük şirketin 

performansından daha başarılı oldukları görülüyor. Bu 

şirketlerimiz ihracatlarını yüzde 3,7 oranında artırırken, 

Türkiye’nin toplam ihracatındaki payını da yükselttiğini 

özellikle vurgulamak gerekiyor. 

İstihdam yaratma noktasında da bu şirketlerimizin iyi 

performansına tanık oluyoruz. Geçen yıl yaşanan bazı 

olumsuz gelişmelere karşın İkinci 500 Büyük Sanayi 

kapsamındaki özel şirketlerimizin istihdamını yüzde 6,4 

artırmaları önemlidir. 

Bütün bu veriler bize Türkiye ekonomisinin alt yapısında çok 

iyi bir aktör sermayesi olduğunu gösteriyor. Fakat gelin görün 

ki bu sermaye, doğru bir finansman modeli ile 

desteklenmiyor. Yani iyimserlik var, cesaret var, girişimcilik 

var, fırsatları doğru kullanma potansiyeli var… Fakat finansal 

enstrümanları iyi kullanma ve şirketlerimize bu konuda 

alternatifler yaratma noktasında sınıfta kalıyoruz. 

Bunu, finansal rasyoları en az Birinci 500 Büyük Sanayi 

Kuruluşu kadar bozulmuş olan İkinci 500 Büyük Sanayi 

Kuruluşu’nda da açıkça görüyoruz. Net satışlarını yüzde 13, 

faaliyet karlarını yüzde 50 oranında artırma başarısı gösteren 

bu şirketlerin kârlarının yarısından fazlasını finansman gideri 

olarak kaybetmesi başka neyle açıklanabilir. 

 

Bugün şirketlerimizin bunu yaşamasının en büyük nedeni, 

borçlarının varlıklarına oranının yüzde 60’ı geçmesidir. 



 

13 

 

 

Türkiye, üretim noktasında bu şirketlerimiz ile geleceğe 

yürüyecekse mutlaka sanayimizi ve sanayicimizi doğru 

finansal enstrümanlarla beslemek zorundadır.  

Sanayicilerimiz de global ölçekte kullanılan bu enstrümanları 

kullanmak noktasında muhafazakârlığı bir kenara bırakarak 

bono, tahvil, halka arz, uzun vadeli finansman, ortaklıklar, risk 

yönetimi ve hedging gibi borçlanma araçlarından yararlanma 

yollarını da araştırarak kullanmalıdırlar. Oysa şirketlerimiz 

bugün çoğunlukla banka kaynaklı borçlanma ile hayatlarını 

sürdürmeyi tercih etmektedirler. 

Gerçekten de kendi faaliyet alanlarında başarılı bir 

performans sergileyen sanayi şirketlerimizin, finansman 

sağlama ve kullanmada aynı başarıyı sergileyememesi üzüntü 

vericidir. İşte bu noktada şirketlerimizin finans 

departmanlarını güçlendirme ve değişik finansal 

danışmanlıklardan faydalanmalarının öneminin altını çizmek 

istiyorum. 

 

Özellikle küçük ve orta büyüklükteki şirketler, bu sorunlarını 

kalıcı bir çözüme kavuşturdukları takdirde, ekonomimiz; 

istihdamdan katma değere, ihracattan teknolojik dönüşüme 

kadar birçok konuda özlemini duyduğumuz bir noktaya hızla 

ulaşacaktır. Bu da Türkiye’nin bütünsel kalkınmasına 

vereceğimiz en önemli kazanımlardan biri olacaktır. 
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Bütün bu veriler bize, sanayimizin geleceği hakkında birçok 
şey söylemektedir. Bunlardan en önemlisi, Türkiye’nin 
küreselleşen dünyada giderek yoğunlaşan rekabet ortamında 
başarılı olmak için ürün kalitesini ve rekabet gücünü arttırma 
zorunluluğudur. 

 

Sözlerimi burada noktalarken; sayın bakanımıza ve değerli 
misafirlerimize bir kere daha teşekkür ediyor; hepinizi, şahsım 
ve yönetim kurulumuz adına tekrar saygı ve sevgiyle 
selamlıyorum.  

   

 

 
 
 
 
 
 
 


